
Referat FAU møte, 8.2.2011 – Eventyrskogen 
Tilstede:  Rektor Jan Eide,  Marianne Knutsen, Atle Kårstad, Miriam Glosvik, Silje Tungen, Charlotte 

Haukedal, Linda Kvalvik, Lisa Vårdal, Katrine Meisfjord, Gerd Helen Lindberg, Tore Linde 

Godkjenning av referat 

Oppfølgingssaker 

Fagoppfølgingsmøte – Marianne  

 

Vårens program – arbeidsgrupper. 

Det er fremmet forslag om å dele FAU inn i ulike arbeidsgrupper for å effektivisere diskusjonene, og 

arbeidet mellom møtene. Her er gruppene, og slik er medlemmene foreløpig fordelt. De som ikke var 

tilstede ved forrige møte kan henge seg på en gruppe. 

� Trafikkgruppe (Silje og Lisa)   

Fortsetter arbeidet med å bedre trafikksikkerheten rundt Eventyrskogen og Krohnengen.  

 

� Kurs og informasjonsseminargruppe(Miriam og Linda) 

Jobbe med å sette opp kurs/infoseminar for foreldre om ulike temaer – antimobbeprogramet 

med Olweus, barn og nettbruk, Barnevakten.no, krise/konflikthåndtering, evt. invitere 

politiet. Flere foreldre har også etterlyst mer info/kurs i bruk av It`s learning. 

 

� Kunst, kultur og musikkgruppe (Katrine, Atle, Gerd, Helene, Birgit) 

Det har vært fremmet forslag om sosiale aktiviteter for både elver og foreldre, som kan være 

holdningsskapende og forebyggende mtp. blant annet antimobbing, og skape bedre 

psykososiale miljøer.  Gruppen skal jobbe med å få arrangert en internasjonaldag, med for 

eksempel mat fra ulike kulturer. Det er muligheter for å søke kulturformidlingspenger fra 

Bergen Kommune innen 1.mars til dette, og andre aktuelle sosiale og kulturelle arrangement. 

 

� Uteområdet ved skolene (Tore, Charlotte, Kari) 

Rektor skal innhente anbud på lekeapparater fra ”Lekolar”, og vil ha tilsyn på begge skolene i 

forhold til dette. Rektor jobber videre med å søke midler fra Bergen Kommune, til utskifting 

av lekeapparater med mangler, samt midler til montering av hinderløype. Gruppen jobber 

med å søke midler til uteområdet fra ulike organisasjoner. 

Det må dessuten klargjøres hvor mye av området rundt Eventyrskogen kan benyttes til 

lekeområde. 

Grønn etat vil utbedre Bingen med nye fotballnett og nytt underlag. 

Oppmerking av gymsal 

 

� Julemarkeds- og Afghanistangruppe (Liv) 

Jobbe med å få til et tettere samarbeid med Afghanistangruppen 

 

 

Eventuelle saker 

Parkering på skoleplassen 



Det er et problem at skoleplassen på Krohnengen blir benyttet som parkeringsplass i SFO tiden. Ved 

flere anledninger har biler stått parkert på området som brukes av barna.   

 

Trafikk rundt skolen 

Veien overfor Krohnengen skole er smal, og det er trangt om plassen. Foreldre som henter barna 

med bil ved SFO, bør derfor benytte åpen plass/rundkjøring ved Gjeble Pedersensgate for å forhindre 

mye trafikk, og unngå farlige situasjoner utenfor skolen. 

  

BIR søppeltømming passerer skolen ofte mellom kl 8:15.8:30. Dette skaper uoversiktlig 

trafikksituasjon på ett tidspunkt mange små barn ferdes rundt skolen. Det er her ønskelig at BIR tar 

hensyn til dette, og tar søppelrunden rundt skolen på litt senere tidspunkt, når elevene er kommet 

inn. 

 

Porten til skoleområdet - Krohnengen 

I forbindelse med oppussingsarbeid, og vedlikeholdsarbeid av Krohnengen skole, ble porten på 

nedsiden tatt ned. Denne etterlyses, og rektor skal forhøre seg med kommunen ang. dette. 

   

Høstens elevtall 

Foreløpige tall til høsten viser at det begynner 61 elever, fordelt på henholdsvis 14 til Eventyrskogen, 

og 47 på Krohnengen. Dette byr på en del utfordringer med en så stor gruppe førsteklassinger på 

Krohnengen, mtp plass og lokaliteter. En mulig årsak til den skeive fordelingen kan være at flere har 

søkt seg til Krohnengen pga usikkerheten rundt hvorvidt Eventyrskogen skulle nedlegges eller ikke. 

Skolen vil sende ut infoskriv hvor det blir understreket at Eventyrskogen blir værende, og dette er 

vedtatt i den nye skolebruksplanen for 4 år fremover. 

 

Annen info. 

Det vil komme nye nettsider for skolen, med utbedret design, og mer oversiktlig.  

 

FAU og arbeidsgruppene setter opp en plan til neste møte som blir 8. mars på Krohnengen. 

 

Mvh, 

Lisa Vårdal  


